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kl. 19.00 

Skype  

 

Närvarolista 

Mötesordförande: Sandra Ingel 

SNAPS styrelse: Ordförande, Sandra Ingel; Kassör, Josephine Ingemarsson; EPSA-LS, 

Josefin Jädernäs; Ledamot, Wilhelm Sjöland; Sekreterare, Lisa Johansson; PR-ansvarig, 

Karin Inadsson; IPSF-CP, Marian Attalla 

Föredragningslista 

1. Mötets öppnande 

2. Formalia 

3. Meddelanden 

4. Studieråd 

5. SNAPS styrelse 2017 

6. SNAPS handbok 

7. Överlämning 

8. Övriga frågor 

9. Ordet fritt 

10. Nästa möte 

11. Mötets avslutande 
 

§ 159. Mötets öppnande 

Mötet öppnades av Sandra Ingel kl. 19.09 

 

§ 160. Formalia 

160.1. Kallelseförfarandet godkändes 

160.2. Mötesprotokoll 2016-09-18  och 2016-11-20 bordläggs. 

160.3. Sandra Ingel valdes till mötesordförande. 

160.4. Lisa Johansson valdes till mötessekreterare. 

160.5. Wilhelm Sjöland valdes till justeringsperson. 

160.6. Dagens föredragningslista godkändes  
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§161. Meddelanden. 

§162. Studieråd 

Lisa (Uppsala): Under de senaste studieråden har det främst diskuterats kring stress och 

psykisk ohälsa bland studenterna, RefSa (Reflekterande Seminarium) och grupparbeten. 

Det har framkommit ett förslag på Interprofessionellt lärande (IPL) från IPL-rådet inom 

vetenskapsområdet för medicin och farmaci. Förslaget innehåller tre moment som kommer 

att vara utspridda under utbildningens gång.  

Wilhelm (Göteborg): Det var inte tillräckligt med ledamöter på mötet, så de var inte 

beslutsmässiga.  

ordförande sökte ekonomiskt stöd från SAKS för gemensamma aktiviteter för apotekarna.  

Studentkongressen diskuterades även. 

Det ansågs svårt att få många fler att komma på dem om det inte görs obligatoriska.  

 

Linn påpekade också att SNAPS redan sköter ett liknande arbete med att försöka få ihop 

farmaceuter i sverige.  

 

Och man sa också att för att få folk att stanna kvar på själva kongressen borde man försöka 

sätta de intressanta föreläsningarna sist, istället för de tråkiga workshops som nu varit 

fallet.  

 

SAKS vice ordförande med ansvar för utbildningsfrågor har blivit misstroendeförklarad 

och man ska ha fyllnadsval för posten. Ordförandeposten som vakantsatts tidigare har nu 

blivit fylld utav Annie Björklund, som tidigare var arbetsmarknadsanvarig.  

 

Man ska försöka hitta en person som ska kunna sköta Alarms projektgrupp istället för 

henne. Man diskuterade också arbetsmiljöenkäten som gjorts på SA som bara gjordes 

av 55 %. Bra tyckte de som gjorde enkäten, dåligt tyckte SA. 

§163. Styrelsen 2017 

Ordförande och IPSF Contact Person är vakant satta och dessa måste tillsättas så snart som 

möjligt.  

§164. SNAPS handbok  

Varje styrelseledamot ska skriva en text som förklarar vad varje post innebär samt nyttiga 

tips och trix. Detta för att underlätta överlämning och styrelsens fortsatta arbete framåt.  

§165. Överlämning 
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De ledamöter som ska ha överlämning ska lämna en kort rapport till ordförande. Det är 

viktigt att det blir bra överlämningar så att de nya ledamötena blir insatta i styrelsens 

arbete.  

§166. Övriga frågor 

Inga övriga frågor hade anmälts. 

§167. Ordet fritt 

§168. Nästa möte 

Bestäms via Doodle som skickas ut.  

§169. Mötet avslutas 

Mötet avslutas kl. 19.47 av ordförande Sandra Ingel. 

 

 

____________________________   ____________________________  
Ordförande, Sandra Ingel    Sekreterare, Lisa Johansson  
 

 

 __________________________________

 Justeringsperson, Wilhelm Sjöland  

  


